

South America Prayer Newsletter (week of 10/22 – 28, 2023)

Prayers for Chile Church

1. Praise God that Pastor Siu Wah's small take-out business has started operating for about a month now. Pray for God's provision and His continuous guidance on how to balance running the business, serving on the various church and community ministries, as well as taking care of their children and elderly parents.
2. Pray for their youth ministry as they start planning for the youth retreat that's going to take place in January 2024. Pray that many youths and their families will be willing to take time off from work to attend.
3. Pray for God's continuous leading for the Chile church and their focuses in the next few years.
4. Praise the Lord that sister Mei, sister Hua and brother Yao have completed the baptism course and have been baptized! May God continue to help them grow in their new spiritual journey.

南美洲 (week of 10/22-28, 2023)

為智利教會禱告:

1. 感謝主！少華傳道的外賣快餐店已經開始營業一個月左右了。求主繼續供應和引導，幫助他們平衡經營快餐店、為各個教會和社區事工服侍，以及照顧孩子和年長的父母。
2. 為他們的青年事工禱告，他們開始計劃將於 2024 年 1 月舉行青年退修會。祈求更多年輕人和他們的家人願意抽出時間來參加。
3. 求神繼續帶領智利教會及其未來幾年的工作重點。
4. 為美姊妹，花姊妹和堯弟兄獻上感恩，感謝主的恩典臨到這三位弟兄姊妹身上，他們已經受洗歸於神的門下，而且他們已經上完了洗禮課程，感謝主！榮耀頌讚歸於主！